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SURE in Russland und Belarus nicht anwendbar 

SURE ist ein wertebasiertes Zertifizierungssystem hoher gesellschaftlicher Verantwortung 
für die Verifizierung der nachhaltigen Erzeugung und Nutzung von Biomasse für 
energetische Zwecke. Zu den wesentlichen Prinzipien der Nachhaltigkeit gehören neben 
der ökologischen Verträglichkeit und einem spürbaren Beitrag zur 
Treibhausgasminderung auch soziale Gerechtigkeit, die Wahrung demokratischer 
Grundsätze und die Achtung der Menschenrechte. Der Angriff Russlands auf die Ukraine 
unter Beteiligung von Belarus widerspricht diesen Werten und bedingt die Einstellung der 
Zertifizierungsaktivitäten von SURE in Russland und Belarus. 

Read more 
 
 
 

SURE not applicable in Russia and Belarus 

SURE is a value-based voluntary scheme with a high level of social responsibility for the 
verification of sustainable production and use of biomass for energy. In addition to 
ecological compatibility and a noticeable contribution to reducing greenhouse gas 
emissions, the elementary principles of sustainability also include social justice, the 
preservation of democratic principles and respect for human rights.Russia's attack on 
Ukraine with the participation of Belarus contradicts these values and necessitates the 
cessation of certification activities of SURE in Russia and Belarus. 
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